



東瀛遊日本郵輪假期禮遇

Japan cruise privileges at EGL Tours

條款及細則：

1. 此等禮遇有效期由即日起至 2024 年 11 月 24 日。
2. 此等禮遇只適用於 SUPREME 現有客戶。
3. 此等禮遇適用於以下《海洋光譜號》6 或 10 天郵輪團：
 - 日本鹿兒島、宮崎（油津）、長崎、福岡 10 天郵輪團 HCTRHB10（出發日期：2024 年 12 月 20 日），每位享港幣\$800 折扣。
 - 日本沖繩 6 天郵輪團 HCTRHE06（出發日期：2024 年 12 月 29 日），每位享港幣\$300 折扣*。
4. 此等禮遇只適用於同房第一及第二位客人。
5. 每位 SUPREME 客戶只可使用此等禮遇乙次。
6. 此等禮遇適用於經東瀛遊旅行社香港任何一間分店、電話或 WhatsApp 預訂。
7. 此等禮遇只可與早鳥報名優惠一同使用。
8. 此等禮遇不可兌換現金。
9. 此等禮遇不可與其他銀行推廣優惠同時使用。
10. 如有任何爭議，SUPREME 及東瀛遊 EGL Tours 保留最終決定權。
11. 如本條款及細則的中文和英文版本有任何不相符之處，應以中文版本為準。

Terms and conditions:

1. These privileges are valid from now to 24 November 2024.
2. These privileges are only available to existing SUPREME customers.
3. These privileges are applicable to designated six-day or ten-day cruises on the "Spectrum of the Seas":
 - HKD800 discount* per person for a 10-day cruise to Japan - Kagoshima, Miyazaki (Aburatsu), Nagasaki, Fukuoka HCTRHB10 (Departure date: 20 December 2024).
 - HKD300 discount* per person for a 6-day cruise to Japan – Okinawa HCTRHE06 (Departure date: 29 December 2024).
4. These privileges are applicable to the first and second customers sharing the same room.
5. Each SUPREME customer can enjoy these privileges only once.



SUPREME 5G

6. These privileges are applicable to bookings at any branch of EGL Tours in Hong Kong, by calling or via WhatsApp.
7. These privileges only can be combined with the early bird offer.
8. These privileges cannot be exchanged for cash.
9. These privileges cannot be used in conjunction with other bank promotional offers.
10. In case of any disputes, the decision of SUPREME and EGL Tours Company Limited shall be final.
11. If there is any discrepancies between the English and the Chinese versions of these terms and conditions, the Chinese version shall prevail.

